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Effect of published financial reports on shares prices of listed companies on Tunis Stock
Exchange: a field study
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Résumé:

La présente étude vise a déterminer ’impact de la publication des rapports financiers sur les cours
d’actions des sociétés cotées en bource, en s’appuyant sur la méthode étude d’événement pour déterminer
s’il existe des différences statistiquement significatives entre la moyenne des cours avant et apres la
publication des rapports financiers des sociétés cotées a la  Bourse de  Tunis.

L’étude a mis en évidence une série de résultats dont le plus important est que les rapports financiers
publiés par les sociétés cotées a la Bourse de Tunis n’affectent pas les prix des actions, faute de publication
en temps voulu.
Mots-clés: Rapports financiers, cours des actions, étude d'événement, bourse de Tunis.

Codes de classification de Jel: : M40, G30, O16, N 24.

Abstract:

The present study aims at determining the impact of financial reports publication on share prices of listed
companies, by relying on event study method to determine whether there are statically significant differences
between the average of share prices before and after the publication of financial reports of the industrial
companies listed on Tunis Stock Exchange.

The study found a set of results the most important that the share prices in Tunis Stock Exchange are not
affected by the published financial reports of listed companies, due to the lack of timely publication.
Keywords: Financial reports, share prices, event study, Tunis stock exchange.

Jel Classification Codes: M40, G30, O16, N 24.
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